

We welcome you or your organisation to support the development of BUJAS by making a donation. You will become a member of the Development Committee of the BUJAS. Please note that membership is for life and donations are cumulative. When a member's aggregate donation reaches a predetermined amount, the membership will be upgraded to a higher level.

If you would like to offer support to the BUJAS, please complete the Donation Form together with a cheque payable to "Hong Kong Baptist University Foundation" and mail them to the University Advancement Office, Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong, Hong Kong.

歡迎閣下/貴機構捐資支持香港浸會大學饒宗頤國學院的發展，並成為香港浸會大學饒宗頤國學院發展委員會成員，一俟加入即成為永久會員；而會員類別將按照捐款金額而釐定，並以累積方法計算。

如蒙支持，敬請填妥捐款表格連同捐款支票，支票抬頭請寫上「香港浸會大學基金」，並郵寄至香港九龍塘香港浸會大學發展事務處。

## Donation Form 捐款表格

Name 姓名：\_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (中文)

Title/Position 職銜：\_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (中文)

Organisation 機構：\_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (中文)

Name on Receipt：\_\_\_\_\_ (English)

捐款收據名稱：\_\_\_\_\_ (中文)

Office Tel. 辦公室電話：\_\_\_\_\_ Mobile 手提：\_\_\_\_\_

E-mail Address 電郵地址：\_\_\_\_\_ Fax 傳真：\_\_\_\_\_

Correspondence Address 通訊地址：\_\_\_\_\_

I/Our organisation wish(es) to endow the University:

本人 / 本機構樂意捐資：

- HK\$5,000,000       HK\$2,000,000       HK\$1,000,000       HK\$500,000  
 HK\$200,000       HK\$100,000       Others 其他 (Please specify 請註明) HK\$ \_\_\_\_\_

I/The signatory below hereby understand(s) and agree(s) that Hong Kong Baptist University will apply for a Matching Grant from the HKSAR Government with the donation made by me / our organisation.

本人 / 下列授權簽署人士明白並同意香港浸會大學就本人 / 本機構的捐款申請政府「配對補助金」。

I  wish /  do not wish my name/the name of our organisation to be disclosed for acknowledgement purposes via the University publications or webpage.

本人 / 本機構  願意 /  不願意接受大學透過刊物或網頁鳴謝是項捐款。

Donor/Authorised Representative of Organisation 捐款人 / 機構之授權代表

Date 日期